



校長月報 (二零一四年十二月)

A newsletter from the Principal (December, 2014)

日期 (Dates)	紀 事 (Events)
3/12	<p>訓輔組：一、二年級同學出席「共融講座」。</p> <p>Guidance and Discipline : P.1 and P.2 students attended a talk on “Racial Harmony”.</p>
4/12	<p>體育科：29 名二至六年級田徑校隊成員前往將軍澳運動場參加「九龍西區小學校際田徑比賽」。(比賽成績詳見學生成就)</p> <p>P.E. : 29 P.2 to P.6 athletic team members went to Tseung Kwan O Sports Ground to participate in the Kowloon West Area Inter-Primary Schools Athletic Competition. (See Student’s Achievement for the results)</p>
5/12	<p>數學科：20 名五至六年級同學參加「世界數學測試」的數學卷測試；10 名五至六年級同學參加「世界數學測試」的解難分析卷測試。(比賽成績詳見學生成就)</p> <p>Maths : 20 P.5 to P.6 students participated in the Mathematics Paper of the World Class Arena and 10 P.5 to P.6 students participated in the Problem Solving Paper of the World Class Arena. (See Student’s Achievement for the results)</p>
6/12	<p>數學科：20 名六年級同學前往新民書院參加「全港小學數學挑戰賽」。(比賽成績詳見學生成就)</p> <p>Maths : 20 P.6 students went to Newman Catholic College to participate in the Hong Kong Primary Mathematics Challenge. (See Student’s Achievement for the results)</p>
	<p>數學科：6 名六年級同學前往順德聯誼總會胡兆熾中學參加「第六屆 Super 24 數學比賽」。</p> <p>Maths : 6 P.6 students went to Shun Tak Fraternal Association Seaward Woo College to participate in the 6th Super 24 Mathematics Competition.</p>
10/12	<p>學習支援組：「啓言堂言語治療及復康訓練中心」言語治療師李可薇小姐為本校一、二年級家長舉辦「促進孩子語言能力的對話及提問技巧」家長講座，教授家長訓練子女表達能力。</p> <p>Learning Support: P.1-2 students’ parents attended a talk on ‘Improving Children’s Expression and Questioning Skills’ delivered by Miss Rosanna Lee, Speech Therapist from Speech Therapy And Rehabilitation Training Centre Limited, in order to know more about how to improve their child’s expression skills.</p>
	<p>常識科：5B 班同學前往九龍灣國際展貿中心參加由衛生署主辦的「陽光笑容滿校園」活動，學習成為「陽光笑容大使」，在校內向初小同學推廣口腔健康知識。</p> <p>G.S. : 5B students went to the Kowloon Bay International Trade and Exhibition Centre to join the activity of “Bright Smiles Campus” held by the Department of Health. They were trained to be Bright Smiles Ambassadors to encourage P.1 – P.3 students to brush their teeth on their own initiative.</p>
11/12	<p>學習支援組：48 名六年級家長於晚上 7:00-9:00 出席六年級「中一自行分配學位」家長講座，以了解中學學位分配辦法及自行分配學位的程序。</p> <p>Learning Support : 48 P.6 parents attended a talk on the “Preparation of the Secondary School Places Allocation” to prepare their child better for the secondary school education.</p>
12/12	<p>訓輔組：四年級同學出席「健康使用互聯網」講座。</p> <p>Guidance and Discipline : P.4 students attended a talk on “Healthy Use of the Internet”.</p>
13/12	<p>數學科：9 名六年級同學前往基督教香港信義會信義中學參加「全港 18 區(油尖旺區)小學數學比賽」。</p> <p>Maths : 9 P.6 students went to ELCHK Lutheran Secondary School to participate in the Hong Kong Joint Primary School Mathematics Competition (Yau Tsim Mong District).</p>

13/12	<p>社區關係組：成長活動系列——幼兒英語樂暨 2014-2015 聖誕卡創意填色比賽頒獎禮 Public Relationship：Children Development Series – English Funland and Prize Ceremony of Christmas Card Colouring Competition 2014-2015</p> <p>社區關係組：選校策略及學校簡介會，共 28 人出席。 Public Relationship：Strategic Plans for Choosing Primary School and Admission Information Talk(28 parents attended)</p> <p>學校開放日：共開放 11 個場地及進行超過 20 項展覽及活動，共 654 人次入場。 School Open Day：Over 20 events were held at 11 venues. 654 person-time visited.</p>
17/12	<p>英文科：5A 程嘉泳、5A 賴樂兒、5B Chelsea 及 5B Nayab 到香港電台參與「The Sunday Smile」的節目錄音，節目主題為「國慶日」。 English Language：5A Ching Ka Wing, 5A Lai Lok Yi, 5B Chelsea and 5B Nayab went to the Radio Television Hong Kong to record for the radio programme “The Sunday Smile”. The theme was about “National Day”.</p>
19/12	<p>聖誕聯歡會：同學分別於課室內進行班聯歡會，及於禮堂觀賞同學表演，大家都十分盡興。 Christmas party：Students had parties in their own classrooms and watched performance at the hall. They were delighted.</p>
20/12	<p>訓輔組：16 名義工訓練小組成員前往香港遊樂場協會旺角青少年綜合服務中心參與服務日，為中心內的長者安排及帶領活動。 Guidance and Discipline：16 members of the Volunteer Training Group went to Hong Kong Playground Association Mong Kok Integrated Service Centre for Children and Youth to participate in the Service Day. They held some activities for the elderly in the centre.</p> <p>學習支援組：15 名非華語同學前往香港科學館參觀。 Learning Support：15 non-Chinese speaking students visited the Hong Kong Science Museum.</p>

學生成就(Student's Achievement) (截至 2014 年 12 月)

	項目	學生
體育	九龍西區小學校際田徑比賽	<p><u>男子特組 100 米 亞軍</u> 6B 陳姚全</p> <p><u>男子丙組跳遠 殿軍</u> 2C 莫金城</p>
藝術	道路安全學藝比賽 2014 小學書籤設計比賽	<p><u>冠軍</u> 6A 列小琳</p>
學科	世界數學測試	<p><u>數學科：</u> <u>優等</u> 5A 袁大富 5B 陳宇琛 6A 余慧欣 6A 莫向宇 6B 何峻銘 <u>良等</u> 5A 劉涌清 6B 曹竣誠 6B 鄧兆添 6B 陳梓軒 6B 陳浣雯</p> <p><u>解難分析科：</u> <u>優等</u> 5A 袁大富 6A 余慧欣 6A 莫向宇 6B 何峻銘 <u>良等</u> 5A 劉涌清 6A 趙娉瑩 6B 鄧兆添 6B 陳浣雯</p>
	全港小學數學挑戰賽(初賽)	<p><u>小六組優異獎</u> 6A 莫向宇</p>

校長： 
黃麗娥

2015 年 1 月 15 日

45週年誌慶

~ 學校是我家 互愛關懷最可嘉 ~